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Abstract (en)
The packaging comprises of a box that has a double closure flap that includes an inner closure flap (13a) that is offset fro the front wall (2) of the
box such that a cavity (20) is formed. An adhesive strip (22) is located on the inner flap such that the o flap (17) can be secured. A second adhesive
strip (24) is located on a tab (18) on the outer closure flap that fits within the cavity. The adhesive strip enables the outer closure flap to be secured
against the inner surface of the front wall. A pull-out cutout (31) is provided to aid opening.

Abstract (fr)
Emballage du type comprenant quatre parois latérales (1, 2, 3, 4), un fond (5), un rabat de fermeture (17) terminé par une patte de verrouillage
(18), au moins, un volet (13) destiné a étre rabattu sous le rabat (17), la paroi latérale (2), opposée a celle sur laquelle s'articule le rabat (17) étant
doublée pour former une pochette (20), caractérisé en ce que le volet (13) comporte, sur sa face (13a) une bande adhésive (22), tandis que la face
(18a) de la patte de verrouillage comporte une bande adhésive (24) protégée par une pellicule arrachage (25), la paroi latérale (2) présentant deux
amorces de rupture (28) reliées par un rainage (30) pour délimiter une languette (31). <IMAGE>
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